
 

Opinia Komisji Skarg  

 

Komisja Skarg na zwołanym posiedzeniu w dniu 03.01.2025 r., po szczegółowym 

przeanalizowaniu pisma skierowanego przez mieszkankę Kluczborka, dotyczącego zbyt 

niskiej temperatury w salach lekcyjnych Szkoły Muzycznej I Stopnia im. Ignacego 

Paderewskiego w Kluczborku stwierdziła, że skarga jest nieuzasadniona.  

Komisja Skarg przyjrzała się uważnie dostarczonym przez Administrację Oświaty 

dokumentom, które składały się z:  

- protokołu ostatniej kontroli Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego                    

w Kluczborku (HDM.9020.6.7.2023.ZU z dnia 11.12.2023 r.)  

- kopii rachunków za ogrzewanie budynku (data wystawienia X-XII 2024 r.)  

- kosztów CO za 2024 r. (kwota 119 632,39 zł).  

- zestawienia pomiarów temperatury w salach lekcyjnych z dni 30.12.2024, 31.12.2024, 

02.01.2025.  

Komisja Skarg szczegółowo przeanalizowała otrzymane dane. Nie znaleziono 

potwierdzeń dla stawianych w skardze zarzutów o braku odpowiedniej temperatury w szkole. 

Zwrócono uwagę, że wskazane na zestawieniu pomiarów temperatury w salach lekcyjnych są 

zgodne z obowiązującymi przepisami. W związku z powyższym skarga na działalność 

Dyrekcji Szkoły Muzycznej I Stopnia im. Ignacego Paderewskiego w Kluczborku została 

jednomyślnie uznana za nieuzasadnioną. 

 

Komisja Skarg na zwołanym posiedzeniu w dniu 20.01.2025 r., po szczegółowym 

przeanalizowaniu petycji złożonych przez mieszkańców gminy Kluczbork uznała wszystkie 

petycje jako petycję wielokrotną i ustaliła termin wnoszenia petycji w tej samej sprawie do  

do 28 lutego 2025 r. Treść petycji przekazano także do zapoznania się innym radnym, 

wskazując zastrzeżenia do niektórych punktów petycji. 
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